
Wywiad z Markiem Kwoskiem 

Zuzanna Bazylewicz, Kamila Starzyńska: Jak aktywnie spędzasz czas? 

Marek Kwosek: Uczę się, spotykam się z kolegami. 

Z, K: Dlaczego przestałeś grać na skrzypcach? 

M: Ponieważ one mi się tak bardzo nie podobały, a poza tym w klasie jest 

więcej nauki. 

Z, K: Czy dużo czasu w domu poświęcasz na przygotowanie się do lekcji? 

M:Powiedzmy, że 45 minut dziennie, a jeśli jest jakiś sprawdzian to 2 godziny. 

Z, K: Jaki jest twój ulubiony sport? 

 M: Bardzo lubię koszykówkę i piłkę nożną. 

Z, K: Czy lubisz muzykę? 

M: Lubię, ale nie zachwyca mnie. 

                                     Dziękujemy za wywiad  

                      Zuzanna Bazylewicz i Kamila Starzyńska 

 

 


